
Van:                                   "Voorzitter \"Prinses Irene\"" <voorzitter@prinses-irene.nl> 
Datum:                              Tue, 26 Jul 2022 06:57:44 +0200 
Aan:                                   "Breugelmans, Tamara" <t.breugelmans@huizen.nl> 
Onderwerp:                     Re: subsidieaanvraag 2023 
 
 

Beste Tamara 
Hierbij het gevraagde. Van 28 juli t/m 8 augustus ben ik met vakantie. Het lijkt me nuttig elkaar dan snel te 
ontmoeten, ook in verband met de in september te houden bespreking Cultuurplatform. 
met vriendelijke groet 
 

“Hiervoor dienen door u de volgende prestaties te worden verricht; 
• Tenminste éénmaal per jaar realiseren van een concertuitvoering in Huizen; 

Door Corona waren de repetitiemogelijkheden vrijwel onmogelijk. Ook geplande concerten en 
optredens  moesten weer gecanceld worden. Wel konden Princess Brass en Clarinet choir enkele 
optredens verzorgen in verzorgingshuizen. 

 
• Verlenen van muzikale medewerking op feestdagen als Koningsdag etc. en op 
herdenkingsdagen als bijv. 4 mei; 

Door Corona gingen ook die activiteiten helaas niet door. 
 

• Het zodanig opleiden van leerlingen dat deze in de diverse onderdelen van uw vereniging 
ingepast kunnen worden; 

Leerlingen kregen zo goed en zo kwaad als mogelijk was hun lessen. In 2022 hopen wij dit aantal 
weer uit te bouwen met werving op scholen etc. 

 Het in standhouden van tenminste 4 “korpsen” (huidige situatie); 

De vereniging heeft momenteel de volgende orkesten/ensembles 

Harmonieorkest, Clarinet Choir, Princess Brass en Flute Choir. 

In 2022 is daar ook een senior orkest bij gekomen. 

Het realiseren van een minimum ledental van 175.” 

Het aantal moet zijn 165 

Helaas konden wij het aantal van 145 in 2021 door Corona niet uitbreiden. In 2022 zal dat aantal 
hoogstwaarschijnlijk wel haalbaar zijn door diverse acties. 

Nb Zie ook het reeds gestuurde jaarverslag 2021. 

 

 

 



Op ma 25 jul. 2022 om 13:21 schreef Breugelmans, Tamara <t.breugelmans@huizen.nl>: 

Dag Jan, 

Dank voor de mail. Helder dat de begroting voor 2023 in het stuk voor de vaststelling van 2021 staat.  

Voor wat betreft de prestatieafspraken, zou je misschien hieronder per prestatieafspraak willen aangeven of 
die gehaald is of niet? Helder dat corona de oorzaak is voor het niet behalen van sommige prestatieafspraken, 
maar ik moet iets duidelijk hebben wat wel en niet behaald is. 

“Hiervoor dienen door u de volgende prestaties te worden verricht;  
• Tenminste éénmaal per jaar realiseren van een concertuitvoering in Huizen;  
• Verlenen van muzikale medewerking op feestdagen als Koningsdag etc. en op herdenkingsdagen als bijv. 4 
mei;  
• Het zodanig opleiden van leerlingen dat deze in de diverse onderdelen van uw vereniging ingepast kunnen 
worden; Het in standhouden van tenminste 4 “korpsen” (huidige situatie);  
Het realiseren van een minimum ledental van 175.” 

Alvast bedankt! 

Groeten, 

Tamara 

RE: subsidieaanvraag 2023 

Een conversatie met Breugelmans, Tamara <t.breugelmans@huizen.nl>, 
voorzitter@prinses-irene.nl, penningmeester@prinses-irene.nl 

___ 

Door voorzitter@prinses-irene.nl op 25-7-2022 13:00 

Beste Tamara 

  

De begroting van 2023 staan inderdaad in het financiëel verslag 2021. 

De begroting 2022 en 2023 staan er ook in vermeld 

  

Zoals eerder vermeld is 2021 weer een vervelend verenigingsjaar geweest in verband met 
Corona 

Zo konden geplande optredens ,ook die in de prestatieovereenkomst staan, niet doorgaan. 

Gelukkig konden leerlingen deels les krijgen. 

Nieuwe initiatieven naar scholen toe konden ook niet doorgaan. 

Wel gingen vele kosten door . 

Voor 2022 ziet het er gelukkig weer goed uit. We kunnen weer  

muzikaal actief zijn naar buiten 
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met vriendelijke groet  

  

Jan Klarenbeek 

  

___ 

Door voorzitter@prinses-irene.nl op 19-7-2022 15:21 

Beste Tamara 

Ik zal er een dezer dagen naar kijken en berichten 

Groet jan klarenbeek 

___ 

Door Breugelmans, Tamara <t.breugelmans@huizen.nl> op 19-7-2022 14:56 

Hoi beide Jan’s, 

  

Ik ben bezig met jullie subsidieaanvraag, maar ik zie dat de begroting voor 2023 ontbreekt. 
Klopt dat? Of is dat de staat van baten en lasten op p. 3 van de jaarrekening van 2021 (zie 
bijlage)? 

  

Daarnaast ben ik ook bezig met de vaststelling van de subsidie over 2021, daar heb ik vorige 
maand de juiste financiële stukken ontvangen van Jan de penningmeester, heel fijn! Alleen zie 
ik in het jaarverslag niet zo snel alle prestatieafspraken terug komen. Dat is wel waarop ik de 
subsidie moet beoordelen. Is het mogelijk dat jullie de prestatie-afspraken met een korte 
evaluatie (hoeft niet langer dan 1 of 2 zinnen te zijn hoor) toevoegen aan het jaarverslag dat ik 
van jullie heb ontvangen (zie bijlage). De prestatie-afspraken staat in de beschikking die jullie 
al eerder hebben gekregen (zie bijlage). Mijn excuses als dat niet helder was! En ook sorry voor 
dat ik hier in de zomer meekom, ik heb er nu pas tijd voor om het af te handelen namelijk. 

  

Groeten, 

  

Tamara 

Van: Voorzitter "Prinses Irene" <voorzitter@prinses-irene.nl>  
Verzonden: dinsdag 31 mei 2022 07:57 
Aan: Breugelmans, Tamara <t.breugelmans@huizen.nl> 
Onderwerp: subsidieaanvraag 2023 
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Beste Tamara 

In de bijlagen stuur ik de aanvraag en voorlopig aktiviteiten-programma 2023 toe. 

  

Met vriendelijke groet 

Jan Klarenbeek 

______ 

Dit bericht is een kopie van een beveiligde conversatie in ZIVVER, een dienst voor 
veilige communicatie. 

  

Aan de inhoud van deze mail en bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. Alleen schriftelijke 
correspondentie uitgaande en ondertekend door het bevoegde bestuursorgaan bindt de gemeente. 

https://www.zivver.eu/

